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Abstract (en)
The mobile crane has a ballast element provided in a lifting and lowering device (30) that is used for mounting the ballast element on an upper
structure (2). An adapter is provided in the lifting and lowering device, where the adapter is used for arranging the ballast element on the lifting and
lowering device. The ballast element is adhered to the rear side of the upper structure by basic ballast. An independent claim is also included for a
method for assembling a mobile crane at an installation location.

Abstract (de)
Die vorliegende Erfindung betrifft einen Mobilkran, insbesondere Mobilbaukran mit einem Unterwagen (1) mit Fahrgestell und einem um eine
vertikale Drehachse drehbaren Oberwagen (2), wobei am Unterwagen eine Hebe- und/oder Senkvorrichtung (30) angeordnet ist und am
Oberwagen mindestens ein Ballastelement (50) anordenbar ist, welches während der Straßenfahrt auf einem separaten Transportfahrzeug
transportierbar ist, wobei das Ballastelement an der Hebe- und/oder Senkvorrichtung anordenbar und unter Verwendung der Hebe- und/oder
Senkvorrichtung am Oberwagen montierbar ist.
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